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Аннотация

Рецензируемая монография является результатом работы признанных
специалистов в области конституционного права, докторов юридических наук,
профессоров Н.С. Бондаря (заслуженный деятель науки РФ, заслуженный юрист
РФ, судья Конституционного Суда РФ) и А.А. Джагаряна (советник судьи
Конституционного Суда РФ). Очередной выпуск авторской серии “Библиотека
судебного конституционализма” посвящен обоснованию идеи обеспечения
верховенства и прямого действия Конституции, последовательной реализации ее
ценностно-нормативного потенциала во всех сферах правовой жизни российского
общества. При этом обосновывается ключевая роль судебно-правовой реформы в
конституционной модернизации страны, ее влияние на все иные реформы.
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Abstract

A peer-reviewed monograph is the result of the work of the recognized professionals of
Constitutional Law: N.S. Bondar (honored worker of Science of Russian Federation,
honored lawyer of Russian Federation, Judge of the Constitutional Court of Russian
Federation) and A.A. Jagaryan (adviser to the Constitutional Court of Russian
Federation). Another author’s edition of “The Library of Judicial Constitutionalism
Series” is dedicated to justification of the idea of ensuring the supremacy and direct
effect of Constitution, consisten realization of its normative and value potential of all the
spheres of Russian society’s legal life. Furthermore, the key role of the legal and judical
reform in constitutional country’s modernization is justified and its influence on all other
reforms.
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